



Une solution éologique pour tous vos besoins d'éclairage
Ecological solution for all your lighting needs
Soltución ecológica para todos sus proyectos de iluminación y señalización



● 墨尔本候车亭



456 boul des Laurentides,
Piedmont, Qc J0R 1K0
P: (514) 627-4489

sales@futurvert.com

www.futurvert.com

BUS SHELTER 索马里候车亭
SOMALIA



SIMPLE AND DELICATE

简单、雅致正是这款候车亭的代名词。灯箱采用完成的铝型材拼接，会更便携且价格低廉。顶篷使用卡布隆钢柱轻便实用抗撞击力强。由于配件轻巧，所以主视觉选用3mm厚度的圆管线条，更为节省费用降低成本从而提升市场竞争力。

Simple construction and delicate design is synonymous with this bus stop. The light box uses recyclable aluminum profile is modular, which is easy to install and low in price. PC material is used as ceiling that is portable and practical with strong impact resistance. Given that galvanized round tube is selected as the main steel materials because of the lightweight characteristics, which can save and reduce the cost so as to enhance the competitiveness of the market.

BUS SHELTER 悉尼市郊候车亭
SUBURBS OF SYDNEY

The waiting booth is one of the quantitative upgrading projects in the suburbs of Sydney. Companies require convenient installation, practicality and aesthetics. After 10 months of follow-up, and three times optimization of design, we finally became the only supplier to manufacture this batch project.

All aluminum outdoor
全铝户外

该款主架及灯箱结构线条粗狂，面板所有曲线圆润。底座承重板板筋直，侧面更厚达两个3M小米。底座一定稳定性也具备一些地基稳定性。站时的广告屏电耗能源消耗能力更强，使广告更具有耐用性，特别适合改造后的无盖顶候车亭及焊接，轻便美观。

The main frame and light box structure of the bus shelter is made of aluminum tube, aluminum plate bending and welding. The top cover is covered with aluminum plate, the side panel has through numerous small holes, it has certain privacy as well as certain perspective effect. The main frame and lamp box structure of the is made of aluminum tube, aluminum plate bending and welding. Aluminum with electrostatic powder coating stronger adsorption force, so that this pavilion more durable, lightweight and simple assembly does not require foundation and welding, and is popular with



BUS SHELTER ■ 莫桑比克候车亭

MOZAMBIQUE

每次的成功都来不易。这款候车亭由我们拿到客户手里，并询问对方意见以及报价后，武汉下了文。派出4个业务员，长途半年的断续接触。那些企业家是比客户的真实地驻厂考察。国泰团队的积极得到了客户的认可。最终我们以绝对的优势拿下这70多台候车亭。

Every success not comes easily. When we got order of the waiting booth from the customer, but after listing the materials and proposals and quotations , there was no more feedback. Four salesmen, half a year intermittent contact. Finally won the Mozambique customers bid inspection. The Goose team had been recognized by customers. We finally took the absolute advantage of gaining the project of more than 70 sets of waiting booth.



PRACTICALITY AND SOLAR ENERGY

实用+太阳能

这是一款客户选长型玻璃的候车亭，外观简单实用优雅永值不变的线条，四个大广告灯箱能为当地政府创造可观的广告商业收益，这款车停靠架设置了大面积板，让即使没电的情况下也能续航供电。节能环保。

This is a bus shelter which design drawing was provided by customer. Simple and practical appearance is the eternal classic theme, four big advertising light boxes can create considerable advertising revenue for the local government, the roof also equipped with solar panels which will provide to run the light box even the site without power supply, energy-saving and environmental protection.

走在前沿
的国色

LEADING BUS SHELTER

2015年公司承接了国内几个大城市的公交站亭项目，而且国外市场发展的更加猛烈，客户都是奔着国色的工艺，质量，效果慕名而来。公司建立了自己的产品特色、品牌质量！团队更加完善和强大。

With development of Guose manufacturing craft and advanced technical ability, we have cooperated with city government of bus shelter project, such as Dubai, Qatar, Australia, and etc. More and more clients go directly to our factory with there drawing to ask us manufacturing it.





ODS SHELTER 沙特阿拉伯候车亭

SAUDI ARABIA

该款车型是沙特阿拉伯政府招标项目，我们与当地招标商有长期的合作关系。于是我们派出专员负责此专机抵运建筑顺利报得。卖场测量尺寸，并与客户招标人商量制作改良方案，在原基础上对空间、空调、及材料和功能加以改良，使因此款候车亭更为实用，本项目将有所提升，敬请关注。

Location: Riyadh, Saudi Arabia

This is Saudi Arabia bus shelter the original bus shelter material is stainless steel with advertisement board and air conditioner. After details discussing with clients requirement and budget. We have manufactured a high quality with lower price for clients based on the galvanized steel material. To make it more useful no matter in draft or stability and advertising sheet.



T 技术参数 TECHNICAL PARAMETER





MULTIFUNCTIONAL BUS SHELTER 深圳前海合作区候车亭 SHENZHEN, CHINA

我们这次深特区前海合作区拿出并寄智能候车亭，造型独特由我们自主研发，经过十个多月的设计改动，最终制定如下配置。站内配有智能LED广告显示屏、自动报站系统、实时监控、一键报警系统等。

Location: Shenzhen city. This is the Shenzhen city government project, the final bus shelter has been approved 10 months drawing design in every details and material. All material is aluminum and stainless steel to make a luxury smart and advanced bus shelter in Shenzhen city.



极简主义 MINIMALISM

极简主义者追求永不止步，此款多处的弧圆度弯曲更彰显出现代美学。顶棚冲孔波光粼粼，将弧角转换成自然数，坐姿卡拉不留痕迹，哪怕是一个很丝袜都干脆适用。绝对清新而美。

With multiple intelligent features, it is equipped with intelligent LED advertising display display screen, automatic reporting station system, real-time monitoring, one-click Alarm System and so on. It looks perfect as the ceiling lighting and A/C, especially the varying of light, what a wonderful and art bus shelter.

BUS SHELTER | 迪拜候车亭

DUBAI

这个迪拜候车亭项目，我们坚持追求高质量材料，做工严格把关。尽管在招标和制造方面竞争激烈，但过一年半的研讨和展示样品后，我们从潜在客户群中脱颖而出，赢得了这个项目。

Location: Dubai city, UAE

This is the LUMI whole country tender project. The whole bus shelter was strictly in selected material and high quality. It has a intense competition in tender and manufacturing. After one and half year discussion and sample manufacturing show, we got this project from the final clients.

完美品质

PURSUIT OF PERFECTION

样品花了一个月的时间。我们倾注大量的资金打造出此款候车亭的铝型材框架。外壳为全铝材质，使乘客们穿行无阻，并且有一个团队专注于这款候车亭的展示。它在我们2019年获得了70个订单。

It costed one month in sample making. We costed higher price in open aluminum shape model to make it looks perfect. All aluminum parts by automatic machine and has very team to focus on this bus shelter. It makes us to get a 70 sales order on 2019.



MULTIPURPOSE BUS SHELTER

QATAR 卡塔尔多功能亭

2018年我司由阿里巴巴国际站拿下这款迷你候车亭的批量单卡塔尔属热带沙漠气候，炎热干燥，此款候车亭属于为该国量身定做，应客户需求，亭子不太大，但功能要齐全，且材料都要有指定供应商及有国际认证。我司耗时3周的时间，研发并购置物料，力求小空间发挥大作用，小巧精干的它，配置自动门、空调、灯箱、太阳能板、摄像头等，精湛的工艺更获得客户再次批量订单。

In 2018, our company won the batch list of this mini bus shelter from Alibaba International Station. Qatar is a tropical desert climate, hot and dry. This bus shelter is a tailor-made for the country. The booth is not too big, but the function is complete, and the materials must have designated suppliers and international certification. It took 3 weeks to develop and purchase materials, so that small space can play a big role. It is small and compact. It is equipped with automatic door, air conditioners, light boxes, solar panels, cameras, etc. The superb craftsmanship is also obtained by customers and they prefer to order batches again.

T 技术参数 PARAMETER



LED 模块齐全 联系电话 14044480812508





SPAIN 西班牙吸烟亭

西班牙的“禁烟令”算得上最限制最严厉的。西班牙将全面禁止最少30烟民每天60万支烟的吸烟资金，2017年将对违法巴伦西亚一些顾客的商店，都是零容忍，该条款方便安装，可复制性高，容易维护，此条款的设置都旨在严肃的公共场所，通过招租模式后，萨龙市将决定采用全铝制材料建造。

Spain's "smoking ban" is considered to be the harshest in Europe, and visitors will be punished by a fine of at least 30 euros and up to 600,000 euros. In 2017, our company received an inquiry from a customer in Valencia. At the request of the customer, the block should be easy to install, reproducible and easy to maintain. The pavilion is placed in a crowded public place and decorated with such order. After that, the R&D department recommended the use of all-aluminum profile for durability.

QUICK 安装快捷 INSTALLATION

超过90%的材料都是铝材组成，通过打样先和客户安装下来2小时即可，且价格实惠。通过看样客户非常满意，最终促成了这次批量订单。

More than 90% of the materials are made of aluminum profiles, which can be installed in a complete set for 2 hours, and the price is affordable. After checking the sample, the customer was very satisfied and finally concluded to the bulk order.





UNDETERMINED EFFECT SCHEME





国色洽谈中的项目
PROJECT UNDER NEGOTIATION





正在洽谈中的项目
PROJECT UNDER NEGOTIATION



UNDETERMINED
EFFECT SCHEME





SERVICE CONCEPT

高效、创新、务实是国人一贯的服务理念。用最低的价格，提供给顾客最价廉物美的产品是我们一直在做的事情，独有的创新思维造就产品更为人性化，赏心悦目，低调前行正是国色情神。

Efficient, innovative and pragmatic is the consistent service concept of Chinese people. With the lowest price, it is the thing we have been doing to provide customers with the most affordable products. The unique innovative thinking makes the products more humane and pleasing. It is the spirit of China.

 LET YOU
REST ASSURED